
Schriftelijke raadsvragen

Programma/ product of paragraaf begroting
1C. Sport en bewegen

Vragen Beantwoording door het college
Datum 30-04-2024 Datum besluit-

vorming in B&W
Klik hier als u een datum wilt 
invoeren.

Fractie RenkumRechttoeRechtaan Portefeuillehouder Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Na dat we de besluitenlijst van 30-04-2024 hebben ontvangen vallen ons bij punt 2 
investering en onderhoudsplan sportparken wat zaken op waar we vragen over hebben. 

Vragen1

Vraag 1 Het college gaat 374K uitgeven aan het investering en onderhoudsplan sportparken 
Wilhelmina en Bilderberg, dit wordt bekostigd uit de voorziening. Op blz. 165 van de 
begroting staat van de voorzieningen kunnen we lezen.

1. Dat er in de voorziening helemaal geen 374K zit maar met de storting van 2024 er 
een eindstand van 304K wordt gehaald eind 2024. Waar haalt het college de 70K 
vandaan die niet in de voorziening zit?

2. In de begroting staat dat we in 2024 helemaal geen geld onttrekken uit deze 
voorziening, waarom gaat het college hier op dit moment een andere keuze in 
maken?

3.

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 2 Wat is de verdeling over de sportparken van de 374K? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 3 Welke investeringen worden er op welk sportpark gedaan en wat zijn de specifieke kosten hiervan?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 4 Welk onderhoud wordt er op elk sportpark uitgevoerd en wat zijn hier de kosten van per 
sportpark

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 5 Komen deze 374K boven op het reguliere onderhoudsbudget wat wij per jaar aan de sportparken 
uitgeven? Of is deze 374K het reguliere jaarlijkse onderhoudsbudget voor de sportparken incl. 
(gemeentelijke ambtelijke uren?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 
ingediend bij de griffie.
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Vraag 6 Is deze 374K onderdeel van de 1,9 miljoen voor optimalisatie Wilhelmina sportpark?
Zo ja, waarom wordt deze optimalisatie investering niet eerst aan de raad voorgelegd?
Zo nee, waarom gaan we nu investeren en groot onderhoud doen met geld dat we straks 
nodig hebben voor de optimalisatie van het Wilhelmina Sportpark. Kortom gezegd gaat 
het deel van de 374K voor het investeren en onderhoudsplan van het Wilhelmina 
Sportpark nu niet een tekort worden uit het Budget van 1,9 miljoen voor optimalisatie 
Sportpark Wilhelmina? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 7 Hoe staat het met het traject overdracht beheer en onderhoud van de sportparken?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 8

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 9

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 10 Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 11

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 12

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.
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